
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 6. marts 2018 kl. 19.00 

 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 6. februar 2018 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet. Kathe tilmelder os den landsdækkende affaldsind-

samling, som foregår d. 22. april 2018 og lægger info på hjemmesiden og på Kolt/Hasselager siden på Face-

book. Mogens og Lars kontakter Fællesrådet og foreslår en koordineret og kollektiv indsats i området til 

næste års affaldsindsamling. 

 

2. 

Bentes bunke. Fællesrådet har indkaldt til generalforsamling d. 21. marts. Mogens og Lars deltager. Jørns 

overtid i forbindelse med snerydning og saltning udbetales med marts lønnen. En parcelforening har 

henvendt sig med et par spørgsmål, som blev drøftet. Bente svarer kontaktpersonen for den pågældende 

parcelforening. Der er indgået aftale om græsklipning i sæsonen 2018 med samme entreprenør, som har 

udført opgaven de seneste 2 år. Bente og Lars udfærdiger kontrakt.  

 

3. 

Orientering fra formanden. Ingenting. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Det blev drøftet, hvilke opgaver der skal prioriteres til næste års budgetlægning. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek. Ingenting. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg – beboerhenvendelser. Ingenting. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. Der er observeret vejhuller på Pilegårdsvej. Disse repareres 

efter vintersæsonen. 

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Nogle beboere i Thorshøjparken benytter torvearealerne 

til parkering, hvilket er ulovligt og uhensigtsmæssigt. Lars har udfærdiget et brev, som bliver omdelt til alle 

beboere i Thorshøjparken.  

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. Mogens orienterede om det møde, som har været afholdt med to repræsen-

tanter fra kommunens grønne afdeling. Vi havde håbet på at få en indgang til kontakten med Aarhus kom-

mune, men da området hører under forskellige kontaktpersoner, er vi henvist til flere indgange, hvilket ikke 

er tilfredsstillende for os. Vi underretter kommunen om uregelmæssigheder og påtaler de steder, hvor der 

skal reetableres efter slamsugning, kloakreparation og glatførebekæmpelse. Hvis man som borger oplever 

uregelmæssigheder i området, er man velkommen til at underrette kommunen ved at benytte ”borgertip” på 

Aarhus kommunes hjemmeside. Bestyrelsen tilkendegav på seneste generalforsamling, at de ville tage 

fældning af nogle høje træer langs Oasen med i deres prioritering. Mogens indhenter tilbud på opgaven. 

 

11. 

Eventuelt. Kathe meddelte, at hun ikke genopstiller til bestyrelsen ved kommende generalforsamling. 

 

Referent: Bente Jensen 


